



南天·甬上找房平台签约服务中心盛大揭幕

选择签约服务中心的6大理由

服务热线: 0574-87292299

- 1 以行业大平台专业实力 全面赋能品质服务
2 签约经理全程解读合同条款 为买卖双方把控交易安全
3 为卖方提供还贷预约服务 解决房东提前还贷难的问题
4 解决合同签订过程中贷款、赎楼、资金监管等问题
5 合同履行过程中发生纠纷时 实时提供法律援助服务
6 针对买卖双方的需求 提供个性化解决方案

南天·甬上找房平台300家门店 / 3000余名经纪人 / 100余个新盘新房分销
80000余套真房源 / 覆盖5572个社区, 全城好房尽在掌握! 客服热线: 0574-87310888



南天甬上找房小程序

本期 150 家门店房源精选

敬请关注下期 <宁波晚报>另 150 家门店房源精选

鄞州区

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info. Includes sub-sections for '鄞州区' and '镇海区/北仑区'.

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info.

海曙区

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info.

江北区

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info.

镇海区 / 北仑区

Table of real estate listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info.

租赁精选

Table of rental listings in Ningbo, including columns for area name, floor area, price, and contact info.

商业地产专栏 商业租售找南天

Table of commercial real estate listings in Ningbo, including columns for location, remarks, and price.

有活火、下应等各类厂房出租, 3个月起租 20元/平方米
商业地产咨询热线: 18906689005 (沈先生)

别墅房源精选

Table of villa listings in Ningbo, including columns for listing code, area name, floor area, price, and contact info.